
 

VIESNĪCAS IEKŠĒJĀ KĀRTĪBA UN NOTEIKUMI 

1. Reģistrēšanās un iebraukšana numurā ir sākot no 16:00 un izbraukšana līdz nākamās dienas 

11:00. 

2. Ir iespējams pagarināt uzturēšanās laiku, lūdzu, iepriekš saskaņot ar viesnīcas administrtoru. 

3. Numuru uzkopšana notiek katru dienu, iepriekš to piesakot pie admnistratora.  

4. Personām līdz 16 gadu vecumam ir jāatrodas vecāku vai pilnvarotas personas uzraudzībā. 

5. Viesnīcā aizliegts traucēt citu viesu mieru ar skaļu vai neadekvātu uzvedību, ja šie noteikumi 

tiek pārkāpti, personāls var viesi lūgt atstāt viesnīcas telpas vai izlemt vērsties apsardzes 

dienestā. Viesnīca patur tiesības ieturēt samaksu par sniegtajiem viesnīcas pakalpojumiem. 

6. Viesnīcas numuros kategoriski aizliegts smēķēt. Smēķēt atļauts tikai speciāli paredzētās 

vietās. Sods par smēķēšanu neatļautā vietā noteikts 140 EUR apmērā. 

7. Aizliegts bojāt viesnīcas inventāru. Ja ierodoties numurā konstatēts inventāra bojājums , par to 

nepieciešams ziņot viesnīcas administratoram, lai izvairītos no pārpratumiem. Par viesnīcas 

īpašumam radītajiem zaudējumiem tiek ieturēta samaksa atbilstoši bojājuma apmēram. 

8. Bez iepriekšējas saskaņošanas viesnīcas numuros aizliegts turēt mājdzīvniekus - kaķus, suņus, 

putnus u.c. 

8.1. Dažos viesnīcas nummuros ir atļauts uzturēties mājdzivniekiem par atsevišķu samaksu. 

9. Nav ieteicams numurā aicināt nepazīstamas personas vai atstāt viesus vienus istabā, nodot 

viņiem atslēgas, kā arī neatstājiet atvērtas istabas durvis. 

10. Viesnīca neuzņemas atbildību par viesu mantām, kas atstātas bez uzraudzības. 

11. Stingri jāievēro ugunsdrošības noteikumi. 

12. Par viesnīcu un tajā sniegtajiem pakalpojumiem jānorēķinās pie administratora vai restorānā. 

13. Viesnīca neuzņemas atbildību par sekām, kas radušās neievērojot vai pārkāpjot šos 

noteikumus. 

14. Pārkāpjot viesnīcas noteikumus var tikt piemērots naudas sods. 

 

 

 

 

 

 



INTERNAL REGULATIONS 

1. Check-in is starting from 16:00 and check-out until 11:00 the next day. 

2. It is possible to extend the stay, please agree with the hotel administrator in advance. 

3. Rooms are cleaned daily by prior arrangement with the administrator.  

4. Persons under the age of 16 must be under the supervision of a parent or authorized 

person. 

5. It is forbidden for the hotel guests to disturb the peace of other guests with loud or 

inappropriate behavior, if these rules are violated, the staff may ask guests to leave the 

hotel premises or decide to contact the security service. The hotel reserves the right to 

charge a fee for the hotel services provided. 

6. Smoking is strictly forbidden in the hotel rooms. Smoking is only allowed in specially 

designated areas. The penalty for smoking in an unauthorized place is set at 140 EUR. 

7. It is forbidden to damage the hotel inventory. If damage is found on arrival, the hotel 

administrator must be notified to avoid misunderstandings. Damage to the hotel's 

property will be charged according to the amount of the damage. 

8. It is forbidden to keep pets - cats, dogs, birds, etc. in the hotel rooms without prior 

approval. 

8.1.Pets are allowed in some hotel rooms at an additional cost. 

9. It is not recommended to invite strangers in the room; leave guests alone in the room; 

give them the keys. Do not leave the door open without supervision. 

10. The hotel is not responsible for guests' belongings left unattended. 

11. Fire safety regulations must be strictly observed. 

12. The hotel and the services provided therein must be paid for by the hotel administrator. 

13. The Hotel shall not be liable for the consequences of non-compliance or violation of 

these rules. 

14. Violation of hotel policies may result in a fine. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



ВНУТРЕННИЕ ПРОЦЕДУРЫ И ПРАВИЛА ОТЕЛЯ 

1. Заезд с 16:00, а выезд до 11:00 следующего дня. 

2. Возможно продление проживания, предварительно согласовав с администратором 

отеля. 

3. Уборка комнат производится ежедневно по предварительной договоренности с 

администратором. 

4. Лица моложе 16 лет должны находиться под присмотром родителей или 

уполномоченного лица. 

5. В отеле запрещено нарушать покой других гостей громким или неподобающим 

поведением, при нарушении этих правил персонал может попросить гостей покинуть 

территорию отеля или вызвать службу безопасности. Отель оставляет за собой право 

взымать плату за предоставляемые гостиничные услуги. 

6. Курение в номерах отеля строго запрещено. Курение разрешено только в специально 

отведенных местах. Штраф за курение в неразрешенном месте составляет 140 евро. 

7. Запрещается портить инвентарь гостиницы. Если по прибытии будет обнаружен ущерб, 

во избежание недоразумений необходимо уведомить администратора отеля. За нанесение 

ущерба имуществу отеля взымается плата в соответствии с размером ущерба. 

8. Запрещается содержание домашних животных (кошек, собак, птиц и др.) в номере 

отеля без предварительного согласования. 

8.1. Размещение домашних животных допускается в некоторых номерах отеля за 

дополнительную плату. 

9. Не рекомендуется приглашать посторонних в номер или оставлять гостей одних в 

номере. Передавать им ключи и оставлять дверь открытой. 

10. Отель не несет ответственности за оставленные без присмотра вещи гостей. 

11. Строго соблюдать правила пожарной безопасности. 

12. Оплата гостиницы и ее услуг должна производиться у администратора ресторана. 

13. Отель не несет ответственности за последствия несоблюдения или нарушения 

настоящих правил. 

14. Нарушение политики отеля может повлечь за собой штраф. 

 


